
Waterland 

MOTIE 

Agendapunt: 34: Besluitvorming over de ingediende motie(s) naar aanleiding van het 
debat over het pakeren op Marken en de doorrijdproblematiek 

De raad van Waterland, bijeen op donderdag 13 december 2018 

Constaterende dat: 
• het doorrijden van toeristen en andere bezoekers van Marken door de inwoners 

nog steeds als hinderlijk wordt ervaren; 
• de Eilandraad Marken twee hogescholen bereid heeft gevonden de 

doorrijdproblematiek en het parkeren op Marken in hun onderwijs te vervlechten; 
• de portefeuillehouder heeft aangegeven vooralsnog niet als medeopdrachtgever 

richting de twee hoge scholen te willen optreden. 

Roept het college op: 
om in overleg met de Eilandraad Marken als ~pdrachtgever op te treden 
richting de door Eilandraad Marken aangedragen hogescholen, zodat deze 
scholen de parkeer- en doorrijdproblematiek kunnen meenemen in hun onderwijs 
en eventuele oplossingen kunnen aandragen; 
in genoemde opdracht mee te nemen een onderzoek naar het nut van een extra 
bord aan het begin van Marken en een onderzoek naar de noodzaak van een 
centraal inzamelpunt voor het bezorgen van pakketjes. 

En gaat over tot de orde van de dag, 

Fractie CDA Waterland, 

Toelichting: 
In de bespreking van dit onderwerp heeft de portefeuillehouder zich nogal 
terughoudend en passief getoond ten aanzien van het parkeren op Marken en de 
doorrijdproblematiek. Veel zo niet alles wordt overgelaten aan de Eilandraad Marken. 
Deze motie is bedoeld om als gemeente meer te participeren in de zoektocht naar 
opl singen. 
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